
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 24. října 2023  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, doc. Šimáček, doc. Pohořelý, prof. Kubal, 

prof. Bartáček,  prof. Kočí, dr. Šmejkalová, dr. Váchová, Ing. Šritrová 

Omluveni:    doc. Kubička, doc. Sýkora 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 8. -  9. 11. proběhne zasedání International Advisory Board.  

 10. 11. proběhne seminář k pořádání konferencí.  

 Cena Wernera Siemense – prošla nominace doc. Kubičky.  

 16. 11. proběhne předání cen Nadace Hlávkových – cenu obdrží i prof. Janda z FTOP.  

 

Pror. Jahoda 

 Informoval o sběru podkladů pro výzvu ESF+. 

 Připravují se šablony prezentací VŠCHT. Vzniknou také školní prezentace, kde budou 

univerzální informace o VŠCHT. 

 

Pror. Vojtěch  

 Výsledky soutěže o grant Dagmar Procházkové.  

 Nutnost převést studenty starých studijních programů doktorského studia na nové.  

 Začíná příprava projektů Mezisektorové spolupráce.  

 

Pror. Pospíšil  

 Byla zpracována první verze aktualizace strategického záměru VŠCHT. Až ji pan děkan obdrží, 

zašle proděkanům k připomínkám.  

 Metodika 17+. Nový systém by měl zapojit více mezinárodní hodnotitele, bude dále v řešení.  

 Probíhá výstava k výstavbě na Vítězném náměstí, v Centru architektury a městského plánování, 

IPR Praha od 23. října do 12. listopadu 2023. 

 

Pror. Rumlová  

 Kontrola našich studentů v Izraeli. Z VŠCHT byl jeden student na výjezdu, je již v pořádku 

zpět. 

 Připravuje se výnos rektora pro stipendia pro ukrajinské studenty.  

 

Kvestorka  

 Příprava rozpočtu na příští rok. 

 

Senát (prof. Cibulka) 

 7. 11. bude senát schvalovat nová pravidla pro výplatu stipendií pro studenty doktorských 

studijních programů. Bude se o tomto opět diskutovat a projednávat na zasedání proděkanů.  

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 14. 11. 2023 

 

 

 

 



 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 25. 10. proběhne Vědecká rada FTOP. Dotaz pana děkana, zda se plánují nějaké další 

habilitace? Pokud ne, mohla by být vědecká rada v lednu pouze online.  

 Proběhli oborové rady doktorského studia. Pan děkan děkuje Ing. Šritrové za přípravu. 

 Výnos děkana k počtu bakalářských, diplomových a dizertačních prací na fakultě. 1 BP, 2 DP, 

3 DSP. Zkontrolovat, zda je v souladu s Archivačních a skartačním řádem VŠCHT (dr. Bindzar, 

doc. Hlinčík).   

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Kanag v červnu 2024 končí na VŠCHT.  

 Dr. Bindzar připomíná, že v úterý 21. 11. se učí dle čtvrtečního rozvrhu a ve středu 22. 11. se 

učí dle pátečního rozvrhu (změna je kvůli státním svátkům a rektorskému volnu).  

 Do budoucna se zřejmě budou státnicové protokoly vyplňovat přímo v průběhu SZZ do 

počítače.  

 Vypisovat do SIS témata prací (nyní hlavně bakalářské).  

 Od listopadu 2023 by měl být nově funkční repozitář závěrečných prací. V repozitáři by mělo 

být vše, ne jen tělo práce (připomínka doc. Hlinčíka).  

 Zadání projektu musí být v SIS, včetně tlačítka „Zadat“.  

 Byly zveřejněny výsledky ankety v SIS. Bylo by dobré na každou připomínku reagovat.  

 SVK se do SIS nevypisují. 

 Na VŠCHT přibývají studenti programů, které mají nižší KEN. Z hlediska KEN se bohužel 

nepočítají ani zahraniční studenti, respektive programy vyučované v angličtině. Pokud budeme 

tvořit další studijní programy, je nutno si toto ohlídat.  

 Změny ve studijních plánech – do konce roku odevzdat na Pedagogické oddělení VŠCHT. 

 Středoškolské praxe – ti co se podíleli, dostanou „symbolickou“ odměnu.  

 ESF+ dr. Bindzar předá dále. 

 Pokyny z NAU k distanční výuce. Nelze aplikovat, pokud je důvod ekonomický či místní.  

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 Trojvýzva – od. p. děkana přišly alokace, doc. Hlinčík prosí  zaslat požadavky na přístroje, 

cenové nabídky a zodpovědnou osobu. Je nutno počítat včetně DPH a 5 % spoluúčasti. 

 Nastavení bodové hranice pro oborové granty.  

 Doc. Hlinčík zašle seznam hodnotitelů do soutěže IGA, prosí o kontrolu a případné změny. 

 

dr. Šmejkalová 

 Rozjíždí se podpora prvních ročníků bakalářského studia, možnost doučování Obecné a 

anorganické chemie a Matematiky.  

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 

Ústav 240 (prof. Kubal) 

 

Ústav 241 (prof. Kočí) 

 Diskuze o tvorbě nového doktorského studijního programu.  



 Jaká byla úspěšnost tisku „nepovinných“ indexů? 

 

 

 

Senát (dr. Váchová) 

 Bylo schváleno sloučení ústavů 215 a 216. Nový název ústavu bude Ústav udržitelných paliv a 

zelené chemie. Na začátku příštího roku bude teprve známo nové číslo ústavu.  

 FTOP volí do nových 5ti akademických skupin. 

 Je potřeba řešit označení a orientaci v budově Zikova. Stejně tak i v budově Jankovcova.  

 

Doc. Sýkora 

 

Ing. Šritrová  

 15. 11. proběhne anglická konference studentů DSP. Přihlašování je do 8.11.  Ing. Štritrová 

prosí o připomenutí studentům. 

 

Šárka Dintarová 

 Za doc. Sýkoru – budou probíhat inventury, prosí o součinnost všech ústavů.  

 

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana se bude konat 21. 11. 2023 (vzhledem k nepřítomnosti 

pana děkana posunuto o týden oproti původnímu plánu) 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


